



RE-ADVERTISEMENT REQUEST FOR PROPOSALS FOR REQUIRED SERVICES UNHCR REPRESENTATION OFFICE IN KHARTOUM

The United Nations High Commissioner for Refugees (UNHCR) in Sudan, is looking for potential suppliers specialized in providing the below services required by the UNHCR Kassala Sub offices.

RFP No - 17/HCR/ROK/SUP/RFP/011 : Construction of warehouse - UNHCR Office Kassala

Bidding documents can be collected free of charge from the UNHCR premises located in Khartoum 2, Mohamed Nageeb Road, Tel:+ 249 183-471101 and Kassal Sub office as from Monday 12 September 2017 on the official working days as from Sunday to Thursday (09:00 am to 15:00 pm hours).

The bidding documents when fully completed should be dropped in the designated tender box located in the UNHCR premises located in Khartoum 2, Mohamed Nageeb Road by October 01, 2017 at 16:00 HRS SST (Sudan Standard Time)

Queries:

If you have any queries regarding this tender you can reach us through the following email (sudkh-su@unhcr.org) of Phone number +249-183 471101

اعادة اعلان

ترغب المفوضية السامية للشؤون اللاجئين التابعه للامم المتحده (UNHCR) في البحث شركات لتوفير الخدمات التالية لدعم برامجها بمكتبها كسلا.

- بناء مستودع (مخزن) - 17/HCR/ROK/SUP/RFP/011

يمكن الحصول على المستندات والشروط العامة المتعلقة بالخدمات مجاناً من مقر المفوضية، حسب العناوين التالية:

1. الخرطوم: الخرطوم 2, شارع محمد نجيب
هـ: 0183471101
2. كسلا - UNHCR

آخر يوم للتسليم 01 اكتوبر 2017 الساعة الوابعة ظهراً

يبدأ استلام مستندات التقديم من مكتب المفوضية اليوم ومن الاحد وحتى الخميس في كل اسبوع (من التاسعة صباحاً وحتى الثالثة ظهراً). يجب ملي الاستمارت بصورة كاملة وارجاعها الى مكتب مفوضية اللاجئين قبل الساعة الثالثة ظهراً ابتداء من يوم الثلاثاء 12 س 2017

يتم تسليم المستندات مع ارفاق المستندات اللازمة مثل نبذه عن الشركة المقدمة. مستندات التسجيل القانوني. تفاصيل حساب البنك. قائمة عن الزبائن السابقين المزكيين لعمل الشركة الايجابي. , اي مستندات اضافية تراها مهمة ومناسبة.

آخر يوم للتسليم 01 اكتوبر 2017 الساعة الوابعة ظهراً

الاستفسارات:

لمزيد من المعلومات أو الإستفسار يمكن التواصل عبر البريد الالكتروني: sudkh-su@unhcr.org - ورقم الهاتف: +249 183 471101